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СТАНІСЛАВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ 

ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

П Р О Т О К О Л 

ХLVІІ сесії VІІ скликання 

 

Від 29.07.2020 року                                 
Зала засідань  
Станіславської сільської ради  
13-30  год 

                                                                                       Загальний склад ради –  26 депутатів, 
                                                                                       Були присутні на засіданні  

     29.07.2020 – 14 депутатів 

                      (список додається); 
     Присутні запрошені - 7 

                                 (список додається) 
Голова сесії – сільський голова   
Желуденко Володимир 
Володимирович 

Секретар засідання сесії – депутат 

виборчого округу № 24 

Волос Любов Валентинівна 

  

Присутні на засіданні сесії сільської ради крім запрошених громадяни: 

- Гаврилів Світлана Степанівна, жителька села Станіслав; 
- Дрижак Владислав, заступник голови Молодіжної ради Станіславської сільської ради; 
- Литвиненко Максим Іванович, директор СТОВ «Енограй»; 
     

Перед початком засіданням сесії представники Молодіжної ради громади презентували 

депутатам Станіславської сільської ради результати проведеного дослідження щодо роботи 

органів місцевої влади. 
У звіті було представлено інформацію про: 

- зведені дані по відвідуванню сесій депутатами; 
- кількість пленарних засідань; 
- звітування депутатів; 
- прийом громадян депутатами. 

В кінці презентації було надано рекомендації депутатам: 
- затвердити Положення про звітування депутатів; 
- графік прийому громадян; 
- брати участь у засіданнях постійних комісій та сесіях. 

 

Сільський голова: Шановні депутати!  
У відповідності зі ст. 46 Закону України „Про місцеве 
самоврядування в Україні” ХLVІІ сесія сільської ради VІІ 
скликання є повноважною. Вношу пропозицію ХLVІІ сесію 

відкрити. 
Інші пропозиції будуть? Немає. 
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Засідання ХLVІІ сесії VІІ скликання Станіславської сільської ради оголошується 
відкритим. 
/Звучить Гімн України/ 
Сільський голова приймає участь у голосуванні. 
 

Так, як секретар сільської ради Завещана О.Л. перебуває у щорічній плановій 

відпустці нам необхідно обрати секретаря засідання  ХLVІІ сесії VІІ скликання 
запропоновано обрати секретарем даного засідання депутата сільської ради виборчий округ 
№ 24 Волос Любов Валентинівну. Будуть заперечення? Немає.  
            Прошу проголосувати: хто за - 14, проти – немає, утрималося – немає,  не голосували 

– 1(Волос Л.В.) 
 

Сільський голова Шановні депутати! У відповідності із регламентом сільської 
ради нам необхідно утворити лічильну комісію. 

     Переходимо до утворення лічильної комісії. До складу 
лічильної комісії пропоную обрати депутатів сільської ради: 
Чечін Євген Васильович     депутат округу № 6 

Муравська Тетяна Іванівна     депутат округу № 17 

Чечіна Альона Миколаївна     депутат округу № 19 

 

Інші пропозиції будуть? Не поступило. Хто за дану лічильну комісію прошу 
проголосувати. За - 15. Хто проти- 0 Утримався? Немає. Приймається. Лічильну комісію 
прошу зайняти свої місця. 

 

 

Сільський голова:  Шановні депутати! Нам необхідно затвердити порядок  
               денний засідання  ХLVІІ сесії VІІ скликання.  

Порядок денний був Вам розданий. Але є зміни до порядку денного, пропонується внести на 
розгляд сесії наступні питання: 

17. Про внесення змін до рішення сільської ради від 23.12.2019 року  
№ 702/1029 «Про затвердження структури та штатної чисельності Станіславської 
школи мистецтв на 2020 рік» 

(Доповідає: директор Станіславської школи мистецтв Маланчук Н.В.) 
   18.  Про плановий контингенту учнів  Станіславської школи мистецтв. 

(Доповідає: директор Станіславської школи мистецтв Маланчук Н.В.) 
 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. Голобородька  

На комісії ми не розглядали про плановий контингент учнів, ми повернули на сесії, на ново 

ми не розглядали на яку кількість вона вийшла? 

 

Сільський голова:    Не зрозумів, ще раз. 
 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. Голобородька  

Про плановий контингент учнів Станіславської школи мистецтв на сесії ми не затвердили 
ту кількість учнів яку вона подавала, наново комісії не було, яку вона зараз пропонує 
кількість дітей, цікаво? 

 

Сільський голова:   Добре, тоді коли у вас буде комісія?, засідайте. Чому комісія не 

    розглядала? Я не розумію. 
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Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. Голобородька  

Там стояло питання якщо ми виводимо хореографію, малювання то там зменшується 
контингент учнів. 
 

Сільський голова:    тоді я питаю у депутатів: ми розглядаємо ці питання? Чи ні? 

 

Із залу ні. 
 

Сільський голова:    тоді ці два питання ми не включаємо до порядку денного. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про внесення змін до місцевих Програм. 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

2. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про 
сільський бюджет на 2020 рік»; 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

3. Про затвердження розпоряджень сільського голови виданих у міжсесійний період. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

4. Про передачу майна в господарське відання Комунальному підприємству 
Станіславської сільської ради «Надія». 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

5. Про внесення змін до рішення ради «Про затвердження Програми місцевого 
економічного розвитку Станіславської об’єднаної територіальної громади 
Херсонської області та План дій з її впровадження» 

 (Доповідає: інспектор з проектного менеджменту Сонько Р.С.)  
 

     Земельні питання: 
    доповідає провідний спеціаліст з питань земельних відносин  
    Загоровська Л.В 

6. Про розгляд звернення ТОВ «Золотий мис» щодо надання дозволу на виділення та 
передачу в оренду земельної ділянки за адресою: с. Софіївка вул. Робоча, 1-Б для 
проведення реконструкції об'єкта нерухомості та розбудови господарського двору 

7. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення в оренду 
земельної ділянки гр. Гайдашу О.О. для городництва 

8.  Про надання дозволу гр. Білій І.І. на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
в оренду земельної ділянки для обслуговування об'єкта нерухомого майна 

9. Про розгляд заяв громадян щодо передачі у власність земельних ділянок для 
будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд 

10.  Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання дозволів на розроблення 
проектів землеустрою щодо відведення у власність земельних ділянок для ведення 
особистого селянського господарства 

11.  Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Білій Т.В., Білому С. І. Із земель 
колишньої колективної власності КСП “Лиман” 
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12. Про розгляд звернення Станіславського сільського споживчого товариства щодо 
припинення права постійного користування земельними ділянками 

13. Про затвердження проекту землеустрою та передачу земельної ділянки у власність 
гр. Радиневичу А.Ю. для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибної ділянки) 

14. Про надання дозволу Фермерському господарству «Дністр» на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення в оренду земельної ділянки для обслуговування 
майнового комплексу критого току 

15.  Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки співвласникам земельної 
частки (паю) колективної власності КСП «Комунар» Баранову С.В., Берестовській 
О.В. 

16. Про надання дозволу гр. Потяку В.С. на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення в оренду земельної ділянки для сінокосіння та випасання худоби за 
межами с. Широка Балка 

 

Сільський голова:   Хто за даний порядок денний прошу проголосувати. 
    Хто за? – 15, проти? – 0, утрималися? – 0. Прийнято. 
 

Регламент засідання не встановлювався. 
 

1. СЛУХАЛИ:         Про внесення змін до місцевих Програм. 
 

 

Доповідала:                         Сміюха Н.В., начальник відділу, головний бухгалтер відділу  
    бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та 

              звітності, коротко надала роз’яснення по кожній програмі до 

якої носяться зміни, проект рішення додається. 
  

Сільський голова:  Запитання є? Немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.:              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

1. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до 

                                               місцевих Програм», (додається). 
 

2. СЛУХАЛИ:                     Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року 

          № 689/1016 «Про сільський бюджет на 2020 рік»; 
 

Доповідала:                        Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу  
   бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та 

   звітності. Зачитала проект рішення зі змінами до проекту, що 
додається. 
 

Сільський голова:               Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
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Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

 

2. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

                                               сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про сільський 

                                               бюджет на 2020 рік»,(додається). 
 

 

 

3. СЛУХАЛИ:                Про затвердження розпоряджень сільського голови виданих у  
                   міжсесійний період. 
 

Доповідала:                        Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу  
   бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та 

   звітності, зачитала проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.:    “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.   

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

3. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження 

розпоряджень сільського голови виданих у  міжсесійний 
період»,(додається). 

 

4. СЛУХАЛИ:                    Про передачу майна в господарське відання Комунальному 

           підприємству Станіславської сільської ради «Надія». 
 

Доповідала:                       Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу  
   бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та 

   звітності. Зачитала проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова:   Запитання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.:              “За” - 14, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

  

Сільський голова:               Рішення прийняте. 
 

4. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про передачу майна в 

                                               господарське відання Комунальному підприємству 

                                               Станіславської сільської ради «Надія», (додається). 
 

5. СЛУХАЛИ:                      Про внесення змін до рішення ради «Про затвердження Програми  
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                                             місцевого економічного розвитку Станіславської об’єднаної  
                                             територіальної громади Херсонської області та План дій з її 
впровадження» 

 

Доповідала:                      Сонько Р.С., інспектор з проектного менеджменту, зачитала  
                                            проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова:   Запитання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.:              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

 Сільський голова:               Рішення прийняте. 
 

5. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до 

                                               Рішення ради «Про затвердження Програми місцевого 

                                               економічного розвитку Станіславської об’єднаної                                              
територіальної громади Херсонської області та План дій з її впровадження»», (додається). 
 

6. СЛУХАЛИ:          Про розгляд звернення ТОВ «Золотий мис» щодо надання дозволу на  
                                    виділення та передачу в оренду земельної ділянки за адресою:  
                                    с. Софіївка вул. Робоча, 1-Б для проведення реконструкції об'єкта 
нерухомості та розбудови господарського двору. 

  

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

     відносин, зачитала звернення ТОВ «Золотий мис» щодо  
    надання дозволу на виділення та передачу в оренду земельної 
ділянки за адресою: с. Софіївка вул. Робоча, 1-Б для проведення реконструкції об'єкта 
нерухомості та розбудови господарського двору, що додається. Звернення було розглянуто 
на постійній депутатській комісії з земельних відносин 11.06.2020 року і так як проект 
рішення не був схвалений більшістю від складу комісії, вирішили проект винести який є на 
розгляд ради. Даний проект комісія і не відхилила, і не схвалила, комісія не визначилася. 
Зачитала проект рішення, що додається. Надала роз’яснення з даного питання згідно вимог 
чинного законодавства. 
 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Чому комісія не схвалила проект рішення? 

 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 ТОВ «Золотий мис» просили всі 18,0 га під так кажучи обслуговування корівника з 

метою забудови території. А проект рішення був 1,5 га під обслуговування корівника, а вся 
інша територія через торгівельну процедуру отримати право оренди (аукціон). Тому і 
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розійшлися голоси. Тобто або всі 18,0 га виділити під обслуговування корівника, або 1,5 га 
під обслуговування корівника, а різницю в оренду через аукціон.  
 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

 Це та сама земля, що брав Лихацький під корівник? 

 

 

 

 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Це той самий корівник, руїни. 
  

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 
Голобородька  

Там же людям треба корів пасти. 

Сільський голова:  Лихацькому надавалася більша земельна ділянка ніж 1,5 

 га? 

 

Загоровська Л.В.:  Детальний план був розроблений ще до об’єднання за  
розпорядженням голови РДА від 2015 року у 2018 році він 
затверджувався розпорядженням РДА але там конфігурація 

площі не та що у зверненні заявника в графічних матеріалах. У детальному плані було 20,6 
га рада Лихацькому погодила розроблення проекту землеустрою тільки на площі 5,0 га,  
обґрунтували тим, що корівник повинен бути розміщений на відстані  не менше 200 метрів 
від населеного пункту, також врахували на той час позицію власників худоби які вимагали 
на той час від ради детальний план такий не затверджувати. 
 

Сільський голова:  Чому я задаю це питання бо хочу знайти логіку де взялося 1,5  

    га? 

 

Загоровська Л.В.:  Ми надавали Лихацькому в оренду під розвиток тваринництва. 
 

Сільський голова:  так заявник і зараз бере під розвиток тваринництва. 
 

Загоровська Л.В.:  ні заявник чітко пише, що він хоче, але призначення будівлі на 

    даний час вони не змінюють. Тобто є корівник і ми даємо їм під 
обслуговування саме цієї будівлі. 
 

Сільський голова:  Моя думка якщо ми Лихацькому 5,0 га давали то чому їм 

    не дати? 
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Загоровська Л.В.:  ми читаємо ст. 134 п. 1 (зачитала) тобто право на оренду і самі  
ділянки ми повинні передавати через торги, не підлягають 
передачі земельні ділянки через торги розташуванні на 

земельних ділянках під об’єктами нерухомого майна (будівель і споруд які перебувають у 
власності фізичних і юридичних осіб). Я стверджую, що корівник не розташований на 
ділянці 18,0 га він розташований на ділянці 800 квадратів але для його обслуговування 
треба якась площа по будівельним нормам. Ми в проекті рішення поставили 1,5 га. Заявник 
іншого проекту рішення не надав. 
 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости старостинського округу села 
Широка Балка 

 Абсолютно вивчивши даний проект рішення я з усим погоджуюся але прошу по 
першого пункту замість 1,5 га внести 16,5 га. Чому?, бо підприємство «Золотий Мис» у нас 
працює на території давно і є одним з бюджетонаповнюючим підприємством сільської ради, 
а також одним із найбільших який надає робочі місця, сплачує податки вчасно, опікується 
дитячими садками і спортом. Повернемося до преамбули рішення, а саме статті 134 пункту 

2 

«Не підлягають продажу на конкурентних засадах (земельних торгах) земельні ділянки 
державної чи комунальної власності або права на них у разі: 

розташування на земельних ділянках об'єктів нерухомого майна (будівель, споруд), що 
перебувають у власності фізичних або юридичних осіб»  

Тому те, що ця земельна ділянка повинна бути передана в оренду на торгах це трішки 
перебільшення. 

Загоровська Л.В.:  Іван Дмитрович, щойно перед Вами я зачитала статтю 134. Іще
     раз наголошую, що руїни корівника не розміщений на 18,0 га.
     Сільська рада має заробляти кошти не залежно від того чи 
звернувся «Енограй», АР «Білозерський» Іванов, Степанов для всіх Закон один. Те що під 
будівлями ми надаємо в оренду все інше через торги. 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости старостинського округу села 
Широка Балка 

 Земельна ділянка була відведена під корівник. Можна проводити зараз через торги 
за рахунок майбутнього орендаря але ми бачимо сьогодення і те якщо ми приймемо таке 
рішення ніхто покараний не буде. 
 

Загоровська Л.В.:  Я чітко знаю як ми можемо бути покарані і як ми повинні 
    вчинити з головою, якщо рада прийме таке рішення як Ви 

пропонуєте. 
 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости старостинського округу села 
Широка Балка 

 Моя пропозиція по першому пункту внести площу 16,5 га. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Шановні депутати, оце за цей кусок землі який ми розмовляємо вже 38 років стоять 
бур’яни, не розумію за що ми говоримо? Була колись ферма, потім її розвалили і зараз 
стоять стіни із піску і все. Там ніякої цінності не має. Взяли ті люди під корівники, який там 
корівник там сміття.  
 

Загоровська Л.В.:  Віктор Степанович, є там корівник? Чи сміття? 
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 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Сміття. І бій каміння. 
 

Загоровська Л.В.:  Прошу занести це в протокол. 
 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Ви там були? Що там є корівник? 

 

Загоровська Л.В.:  немає. 
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 На сьогоднішній день ми повинні шукати інвесторів щоб наповнювати бюджет. Хай 
собі роблять люди. 
 

Загоровська Л.В.:  Віктор Степанович, Ви своїм виступом перекреслили  
пропозицію Івана Дмитровича і підтвердили, що на ділянці 
фактично забудови там не має. Тоді вертаємося до Закону і до 

Кодексу. Якщо майна там не має то читаємо частину 1 статті 134 Земельного Кодексу 
України, тобто обов’язковості продажу земельної ділянки на торгах і все питань не має. 
 

Литвиненко Максим Іванович, директор СТОВ «Енограй» 

Підприємство «Золотий Мис» та СТОВ «Енограй» на даний час входять до групи 
аграрних компаній є інвестор який хоче зайти на дану територію і вкладати кошти у 
будівництво комплексу по зберіганню, сортуванню та переробці продукції яка вирощується 
на площі до 1000 га багаторічних насаджень. Питання стоїть у тому, для того щоб вийти на 
аукціон необхідно зробити документацію на скільки я розумію на це сільська рада не 
передбачала кошти. Ми будемо чекати поки у сільській раді будуть кошти? Це перше. По 
друге - розробка даної документації займе мабуть рік. Це все кошти які втрачає сільська 
рада. Ми пропонуємо що з 01 серпня ми почнемо сплачувати оренду плату. Повністю 
візьмемо на себе витрати по розробці даної документації. Можемо розглянути авансову 
плату на 3 роки. Щоб сільська рада не втрачала і ми не втрачали. Просимо розглянути 
питання. Встановіть у рішенні дати що і коли ми повинні розробити, згідно чого Ви 
матимете право розірвати договір за не виконання пунктів рішення.  

 

Загоровська Л.В.:  Для того щоб передати земельну ділянку в оренду через торги 

відсоткова ставка буде 12% від нормативно грошової оцінки це 
як старотова ставка, а там хто як більше дасть. 

 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Коли ми відаємо зараз в оренду то це буде 12%, а з торгів то це буде з 12% відсотків 
і хто запропонує більше, ось в чому різниця для сільської ради. Зараз не стоїть питання по 
факту давати чи не давати землю, а стоїть питання за яку орендну плату відавати землю. За 
12% максимум чи за 12% мінімум. 
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Сільський голова:   Питання стоїть чи буде побудовано, чи ні? Я розмовляв з 

                                                керівництвом і вони підтверджують що будуть будуватися і  
                                                створять 100 робочих місць, а це звісно ПФО, наповнення 
бюджету. Моя особиста думка, я не наполягаю, надати їм в оренду, якщо це не суперечить 
законодавству 18,0 га. 
 

Загоровська Л.В.:  перечить законодавству. 
 

Сільський голова:  Але з іншої сторони як можна буде гарантувати що буде  
    побудовано, а не використана ця земля в інших цілях. 
 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости старостинського округу села 
Широка Балка 

 Інвестор вже вклав дуже багато коштів, придбано дороговартісну техніку, є план 
розвитку підприємства, що краще нехай земля пустує і не дає ніяких коштів через якісь 
амбіції? 

 

Загоровська Л.В.:  Іван Дмитрович, якщо Ви лобіюєте інтереси  «Золотого Миса»,  
    чому Ви все таки не допоможете піти по процедурі без 

 торгів приватно-державного партнерства або концесії? Ви 

б’єте по тому пункту який не підходить і робите «Ведмежу послугу» «Золотому Мису». 
 

Литвиненко Максим Іванович, директор СТОВ «Енограй» 

 Ви пропонуєте збудовану споруду оформити на сільську раду? 

 

Загоровська Л.В.:  У Вас є юристи нехай вивчають це питання. 
 

Литвиненко Максим Іванович, директор СТОВ «Енограй» 

 І такі люди як Ви щоб розпоряджалися? Яку частину законодавства перечить 
прийняття даного рішення? 

 

Загоровська Л.В.:  Перша частина статті 134 Земельного Кодексу України. Об’єкт 

не розташований на 18,0 га. 
 

Литвиненко Максим Іванович, директор СТОВ «Енограй» 

 Нам - 1,5 га, Лихацькому -  5,0 га прийде інший буде інша площа, не зрозуміло з яких 
норм Ви виходите? 

 

Загоровська Л.В.:  У Лихацького був містобудівний розрахунок на розвиток 

 тваринництва. 
 

Литвиненко Максим Іванович, директор СТОВ «Енограй» 

 Шановний пане голово, якщо Ви переживаєте, що ми не збудуємо за 3 роки відразу 
давайте обмежимося терміном 3 роки. 
  

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 
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 На сьогоднішній день питання не в тому дать, чи не дать? Питання у вартості оренди 
земельної ділянки. 
 

Сільський голова:   на даний час я та розумію у нас один проект рішення, 
     який розробила земельна комісія. 
 

Загоровська Л.В.:   ні розробила Загоровська Л.В. винесла на земельну  
комісію, земельній комісії схвалити не вистачило 
голосів, вирішили цей проект рішення винести на 
розгляд ради. 

 

Сільський голова:   Другого проекту рішення не має. 
 

 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости старостинського округу села 
Широка Балка 

 Вношу пропозицію внести зміни до п. 1 даного проекту замість 1,5 га – 16,0 га. 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Якщо у мене є споруда я що маю права пів села забрати? На сьогоднішній день 
питання не в тому дать, чи не дать? Питання у вартості оренди земельної ділянки. Чому не 
піти на торги. 
 

Загоровська Л.В.:  Що стосується оренди, сплата оренди розпочинається 

    з моменту реєстрації договору оренди і триває щомісячними  
                                               частками, якщо ідуть на торги то сплачується орендна плата за 
рік протягом 3-х днів з моменту укладення договору оренди. 
 

Сільський голова:  Чи задовільнить торги заявника? 

 

Загоровська Л.В.:  Ви не є благодійною організацією, а є органом місцевого 

    самоврядування. 
 

Сільський голова:  Але ми повинні створювати відповідний інвестиційний клімат 

для інвесторів. 
 

Загоровська Л.В.:  так але в рамках чинного законодавства. 
 

Сільський голова:  якщо ми оголошуємо торги, що для цього треба? 

 

Загоровська Л.В.:  на сьогоднішній день немає ні копійки на земельну Програму і  
                                               в тому числі детальні плани, і в тому числі Генеральні плани і 
                                               на все коштів не має на сьогоднішній день. 
 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Інвестор піде отримається так. Давайте надамо те, що вони просять. 
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Сільський голова:  зараз Ви можете голосувати за той проект рішення який є, 
    який обговорювався. Якщо ми зараз за нього проголосуємо, то  
    він залишиться, якщо ні то відправимо проект рішення на 
доопрацювання земельній комісії. 
 

Загоровська Л.В.:  Комісія не зможе підготувати іншого проекту по цим  самим 

    документам, якщо будуть інші документи то буде інший проект. 
    Давайте голосувати за даний проект рішення. 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости старостинського округу села 
Широка Балка 

 Які інші документи? 

 

Загоровська Л.В.:  по-перше на комісії представник заявника повідомив, що 

    підготує інший проект рішення. На сьогоднішній день Вашого  
    проекту рішення не надходило. 

 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости старостинського округу села 
Широка Балка 

 Вношу пропозицію. 
 

Загоровська Л.В.:  Іван Дмитрович, Ви не «Золотий Мис». Це Ваша пропозиція це  
    не проект. 
 

Литвиненко Максим Іванович, директор СТОВ «Енограй» 

 Ми повинні надать проект рішення? 

 

Загоровська Л.В.:  Ви не повинні нічого розробляти, подали заяву і все але так самі  
    Ви запропонували на комісії. 
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

 Не пам’ятаю де але це питання ми вже розглядали. І Вам запропонували принесіть 
проект рішення інший. Тепер ми знову те саме розбираємо. Один проект рішення є іншого 
проекту рішення не має. Ви гарно говорите але це все емоції з іншої сторони Закон, ми 
депутати і - за, але паралельно і - проти і ми роздвоюємося. Хочеться і Вас підтримати але 
думаєш і нікого не хочеться підставити. Тому я буду утримуватися. 

 

Козорєзова Людмила Дмитрівна, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 4 села Станіслав, приватний підприємець 

 Людмила Вікторівна, землевпорядник говорить, що це не по Закону. 
 

Сільський голова:  Ставимо питання на голосування, але зараз один 

    утримається і рішення не буде прийнятим. 
 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Давайте повернемо проект рішення на доопрацювання земельній комісії 
 

Сільський голова:  нехай комісія земельна повторно вивчить це питання і приготує 
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    якщо треба інший проект рішення.  
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Ми не юристи і не знаємо усіх тонкощів. Нехай юристи вивчають це питання. 
 

Сільський голова:  Хто за те, щоб зняти це питання з голосування прошу  
    голосувати процедурно підняттям руки: 
За – 15, проти – 0, утрималися – 0.  

Питання знято з порядку денного. 
         

7. СЛУХАЛИ:             Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 

                                         відведення в оренду земельної ділянки гр. Гайдашу О.О. для  
                                         городництва. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, коротко ознайомила із проектом рішення, що  
 додається. 

 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.   “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

7. ВИРІШИЛИ:                  Прийняти рішення одноголосно  «Про надання дозволу на  
    розроблення проекту землеустрою щодо відведення в оренду  
    земельної ділянки гр. Гайдашу О.О. для городництва», 

(додається). 
 

8. СЛУХАЛИ:               Про надання дозволу гр. Білій І.І. на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення в оренду земельної ділянки для    
обслуговування об'єкта нерухомого майна 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, коротко ознайомила із проектом рішення, що  
 додається, надала роз’яснення з даного питання  

 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.:   “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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8. ВИРІШИЛИ:                   Прийняти рішення одноголосно  «Про надання дозволу гр.  
Білій  І.І. на розробку проекту землеустрою щодо відведення в 
оренду земельної ділянки для обслуговування об'єкта 
нерухомого майна, (додається). 

 

        9. СЛУХАЛИ:             Про розгляд заяв громадян щодо передачі у власність земельних 

                                                     ділянок для будівництва та обслуговування житлових будинків,  
                господарських будівель і споруд 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, коротко ознайомила із проектом рішення, що 

 додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.:   “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

         9. ВИРІШИЛИ:                 Прийняти рішення  «Про розгляд заяв громадян щодо передачі  
               у власність земельних ділянок для будівництва обслуго-  

                          вування житлових будинків, господарських будівель і споруд, 

 (додається). 
 

10. СЛУХАЛИ:                 Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання  
               дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо  
                                             відведення у власність земельних ділянок для ведення 
особистого селянського господарства. 

 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, коротко ознайомила із проектом рішення, що  
 додається. 

 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:    “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

10. ВИРІШИЛИ:                Прийняти рішення  «Про розгляд заяв громадян з  
                                               клопотаннями про отримання дозволів на розроблення 

                                               проектів землеустрою щодо  відведення у власність земельних 
ділянок для ведення особистого селянського господарства», (додається). 
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11. СЛУХАЛИ:              Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Білій Т.В., 
                                          Білому С. І. із земель колишньої колективної власності КСП  
                      “Лиман”. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, коротко ознайомила із проектом рішення, що 

 додається. 
 

Сільський голова: Запитання ще будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:    “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

11. ВИРІШИЛИ:             Прийняти рішення  «Про виділення в натурі земельної частки  
                                           (паю) гр. Білій Т.В., Білому С. І. із земель колишньої колективної 
                                            власності КСП “Лиман”.», (додається). 
 

12. СЛУХАЛИ:              Про розгляд звернення Станіславського сільського споживчого 

                                          товариства щодо припинення права постійного користування  
                                           земельними ділянками. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, надала роз’яснення з даного питання ознайомила із 

                                            проектом рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А..М.:   “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

    

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

12. ВИРІШИЛИ:      Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд звернення 

Станіславського сільського споживчого товариства щодо 
припинення права постійного користування земельними 
ділянками», (додається). 

 

13. СЛУХАЛИ:               Про затвердження проекту землеустрою та передачу земельної 
                            ділянки у власність гр. Радиневичу А.Ю. для будівництва та  
                                           обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибної ділянки). 
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Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, ознайомила із проектом рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:    “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

    

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

13. ВИРІШИЛИ:      Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження 

      проекту землеустрою та передачу земельної ділянки у  
    власність гр. Радиневичу А.Ю. для будівництва та 
обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибної 
ділянки)», (додається). 

 

14. СЛУХАЛИ:     Про надання дозволу Фермерському господарству «Дністр» на 
розробку проекту землеустрою щодо відведення в оренду 
земельної ділянки для обслуговування майнового комплексу 
критого току. 

  

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

Заявив про конфлікт інтересів, заява додається.  
 
Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, ознайомила із проектом рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:    “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

    

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

14. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення  «Про надання дозволу Фермерському 
господарству «Дністр» на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення в оренду земельної ділянки для обслуговування  

майнового комплексу критого току», (додається). 
 

         15. СЛУХАЛИ:               Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки 

співвласникам земельної частки (паю) колективної власності 
КСП «Комунар» Баранову С.В., Берестовській О.В. 

 
Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

 відносин, коротко ознайомила із проектом рішення, що  
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додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:    “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

    

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

          15. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно  «Про виділення в натурі (на 

 місцевості) земельної ділянки співвласникам земельної 
частки (паю) колективної власності КСП «Комунар» Баранову 
С.В., Берестовській О.В.», (додається). 

 

16 СЛУХАЛИ:               Про надання дозволу гр. Потяку В.С. на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення в оренду земельної ділянки для 
сінокосіння та випасання худоби за межами с. Широка Балка 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В. провідний спеціаліст з питань земельних 

відносин, надійшло клопотання (повторно) 14.07.2020 року від 
Потяк В.С. про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою для відведення в оренду земельної ділянки для сінокосіння та випасання 
худоби, зачитала заяву, копія якої додається до протоколу. Зачитала проект рішення від 
15.07.2020 року, копія якого додається до протоколу.  

Коментар хочу додати з даного питання на цю ж ділянку і на більшу рядом ми в 
березні місяці цього року надали дозвіл на розробку проекту землеустрою гр. Агєєвій О.В. 
представнику власників худоби. Законодавством на одну і ту ж саму ділянку, якщо подані 
документи відповідно до статті 118 Земельного Кодексу України можна надавати дозвіл на 
розробку проекту землеустрою. І потім хто перший розробить.  

 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Надали дозвіл на розробку проекту землеустрою, у якій стадії він? Я не знаю. 
 

Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ № 
19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної освіти - 
ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 Як ганять людям корів? 

 

Сільський голова: Ставимо питання на голосування. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

“За” - 9, “Проти” - 3, “Утрималось” – 3.  

       

Сільський голова:  Рішення не прийняте (за підсумками голосування). 
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С П И С О К 

депутатів присутніх на ХLVІІ сесії VІІ скликання 

29.07.2020 

 

1. Подопригора Володимир Миколайович   
2. Маловічко Марія Петрівна  
3. Козорєзова Людмила Дмитрівна 

4. Чечін Євген Васильович 

5. Безродня Світлана Петрівна 

6. Василенко Анатолій Вікторович 

7. Дністрянський Віктор Степанович   
8. Тарасова Світлана Миронівна 

9. Москаленко Світлана Ярославівна 

10. Муравська Тетяна Іванівна 

11. Чечіна Альона Миколаївна 

12. Мацур Євгеній Іванович 

13. Волос Любов Валентинівна 

14. Олійник Олена Миколаївна   
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С П И С О К 

депутатів відсутніх на ХLVІІ сесії VІІ скликання 

29.07.2020 

 

 

1. Чинко Раїса Михайлівна  

2. Конар Микола Олександрович 

3. Петрушак Анатолій Миколайович 

4. Семенчук Михайло Миколайович 

5. Потяк Надія Володимирівна 

6. Литвиненко Інна Павлівна 

7. Єфімов Сергій Григорович 

8. Ісаєнко Меланія Євгеніївна 

9. Завещана Ольга Леонідівна 

10. Моравська Ірина Василівна 

11. Безродній Олександр Костянтинович 

12. Васильєва Тетяна Іванівна 
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          С П И С О К 

присутніх запрошених на ХLVІІ сесії VІІ скликання 

29.07.2020 року 

 

1. Загоровська Людмила Вікторівна (працівник сільської ради) 

2. Сербін Анна Анатоліївна  (працівник сільської ради) 

3. Сонько Раїса Сергіївна    (працівник сільської ради) 
4. Сміюха Наталя Володимирівна (працівник сільської ради) 

5. Симоньянц Світлана Миколаївна        (директор КЗ КДК «Лідер»)  
6. Кисла Людмила Григорівна   (депутат районної ради, директор  

      Станіславського ЗДО) 

7. Філіпченко Віталій Олександрович (працівник сільської ради) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


